

- Aburish, Said K.; *Children of Bethany; The Story of a Palestinian Family*, London: I.B. Tauris, 1988, 256 Pages.
- A Citizen's Guide to US Foreign Policy; Election '88*, New York: Foreign Policy Association, 1988.
- Arian, Asher (et al); *National Security and Public Opinion in Israel*, Boulder: Westview Press, 1988.
- Betts, Robert Brenton; *The Druze*, New Haven, CT: Yale University Press, 1988.
- Bhatia, Shyam; *Nuclear Rivals in the Middle East*, New York: Routledge, 1988.
- Feldman, Shai; *US Middle East Policy; The Domestic Setting*, Boulder: Westview Press, 1988.
- Goldstein, Eric; *Journalism under Occupation; Israel's Regulation of the Palestinian Press*, New York: Committee to Protect Journalists and Article 19, 1988.
- Gresh, Alain and Dominique Vidal; *The Middle East; War without End*, London: Lawrence and Wishart, 1988.
- Harkabi, Yehoshafat; *Israel's Fateful Decisions*, London: I.B. Tauris, 1988, 264 Pages.
- Hinnebusch, Raymond A.; *Egyptian Politics under Sadat; The Post - Populist Development of an Authoritarian Modernizing State*, Boulder: Lynne Rienner Publishers, Inc., 1988.
- Licklider, Roy; *Political Power and the Arab Oil Weapon; The Experience of Five Industrial Nations*, Berkeley: University of California Press, 1988.
- Lukacs, Yehuda and Abdulla M. Batah (Eds); *The Arab - Israeli Conflict; Two Decades of Change*, Boulder: Westview Press, 1988.
- Klieman, Aharon; *Statecraft in the Dark; Israel's Practice of Quiet Diplomacy*, Boulder: Westview Press, 1988.

- Zureik, Elia and Foad Moughrabi (Eds); *Public Opinion and the Palestine Question, The Jerusalem Journal of International Relations*, Vol. 10, No. 4, December 1988, pp. 117 - 120 (Reviewed by Adir Olshanski).

## الكتب

- ١٨٤ أبو النمل، حسين؛ الاقتصاد الإسرائيلي، بيروت: مركز دراسات الوحدة العربية، ١٩٨٩.
- ١٨٥ براي، بيتر؛ ترسانة إسرائيل النووية مع تقرير فاعونو؛ أسرار القوة النووية الإسرائيلية (مترجم)، بيروت: مؤسسة الأبحاث العربية، ١٩٨٩، ٢٥٢ صفحة.
- ١٨٦ تيفنان، ادوارد؛ اللوبي؛ اليهود وسياسة اميركا الخارجية (مترجم)، بيروت: شركة المطبوعات للتوزيع والنشر، ١٩٨٨.
- ١٨٧ جامعة الدول العربية - الامانة العامة، الدول العربية في أرقام، تونس: الجامعة العربية، ١٩٨٨، ١٢٨ صفحة.
- ١٨٨ حمودة، عادل؛ عملية سوزانا، القاهرة: مكتبة مدبولي، ١٩٨٩.
- ١٨٩ حوراني، فيصل؛ العمل العربي المشترك وإسرائيل؛ الرفض والقبول، ١٩٤٤ - ١٩٦٧، نيوقوسيا: شرق برس، ١٩٨٩، ٢٤٧ صفحة.
- ١٩٠ سلمان، سلمان رشيد؛ الاستراتيجية النووية الإسرائيلية، بيروت: دار الطليعة، ١٩٨٨، ١٥٤ صفحة.
- ١٩١ شفيق، منير؛ علم الحرب، بيروت: المؤسسة العربية للدراسات والنشر، ١٩٨٨.
- ١٩٢ شولتس، الكسندر؛ تحولات جذرية في فلسطين (ترجمة كامل العسلي)، عمان: الجامعة الاردنية، ١٩٨٨.
- ١٩٣ فوزي، محمود؛ حرب السويس ١٩٥٦ (مترجم)، القاهرة: دار الشروق، ١٩٨٨.
- ١٩٤ النشاش، عبد الهادي؛ الانتفاضة الفلسطينية الكبرى، ١٩٨٧ - ١٩٨٨، دمشق: بلا ناشر، ١٩٨٩.